
 

 

 
 

 
 

Verslag vergadering Raad van Toezicht 

Vrijdag 14 oktober 2022 

SOVON BMO, Arubastraat 4, Alkmaar 

 

 

 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

2. Mededelingen, ingekomen stukken 

a. Uitnodiging VOSABB onderzoek honorering bestuur en toezicht (bijlage 1, ter bespreking). 

De RvT wordt gevraagd een besluit te nemen of zij wil deelnemen aan dit onderzoek. Advies is 

om deel te nemen aan het onderzoek; het is anoniem en levert mogelijk interessante informatie 

op. De RvT neemt dit advies over. De leden vullen de vragenlijst op korte termijn individueel 

in.  

 

3. Verslag vergadering 24 juni 2022 (bijlage 2, ter vaststelling) 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

4. Actualiteiten Raad van Toezicht (ter bespreking) 

 Op 23 september heeft een kennismakingsgesprek plaatsgevonden met de nieuwe wethouder On-

derwijs van de gemeente Alkmaar, Ad Jongenelen. In dit gesprek, waarbij namens SOVON     

Suzanne van Ketel en René Rigter aanwezig waren, is ook een toelichting gegeven op het jaar-

verslag 2021.  

 Op 28 september vond, nadat SOVON op 8 september de GSF had bezocht, het bestuurlijk visi-

tatiebezoek plaats van de GSF aan SOVON. Ook een vertegenwoordiging van de RvT (Suzanne 

van Ketel, Erna Winters en Karin van der Gaast) voerde een gesprek met de visitatiecommissie 

van het collega-bestuur. De bevindingen van beide bezoeken worden vastgelegd in een ‘advies-

brief’ van het bezoekende aan het bezocht bestuur. De adviesbrief aan de GSF is bij de stukken 

voor vandaag gevoegd, de adviesbrief van de GSF aan SOVON wordt binnenkort verwacht (en 

aan de RvT aangeboden).  

  

5. Actualiteiten College van Bestuur (bijlagen 3 t/m 6, ter informatie) 

Het memo ‘Actualiteiten bestuurder’ en de bijlagen daarbij, zijn helder en leveren geen vragen of 

opmerkingen op.  

 

6. Voortgang ontwikkeling nieuw SBP 2023-2027  

(sheetpresentatie, wordt in de vergadering getoond, ter bespreking)  

De RvT wordt gevraagd mee te denken over de geschetste eerste, voorlopige beelden bij de strategi-

sche speerpunten 2023-2027: heeft zij aanvullingen en suggesties (bijvoorbeeld uit de eigen praktijk 

en ervaring)? De getoonde voorlopige speerpunten (zie de bijlage bij dit verslag) worden door de 

RvT onderschreven. Op 15 november worden de speerpunten voorgelegd aan de GMR en achterban, 

op 17 november volgt een bijeenkomst met de voltallige schoolleiding van SOVON (rectoren, direc-

teuren, plaatsvervangers, afdelingsleiders). Op 13 januari 2023 vindt de laatste strategiesessie 

plaats, met de RvT. Daarna worden de opbrengsten uitgewerkt tot een eerste versie van het SBP 

2023-2027, dat in het voorjaar aan de RvT wordt voorgelegd. Tegelijkertijd starten de scholen met 

uitwerking van hun nieuwe schoolplannen 2023-2027.  

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

7. Kwartaalrapportage april t/m juni 2022 (bijlage 7, ter informatie/bespreking) 

 De kwartaalrapportage levert geen vragen op.  

 De RvT is akkoord met het voorstel om met ingang van 2023, van drie kwartaalrapportages per 

kalenderjaar over te gaan naar twee periodieke rapportages over elk vier maanden. Reden hier-

voor is dat de kwartaalrapportage waarin grotendeels de twee maanden zomervakantie vallen 

(juli t/m september), weinig nieuwe informatie oplevert.  

 Naar aanleiding van de kwartaalrapportage heeft de RvT de vraag of SOVON, gezien de situatie 

in het land (met o.a. de gestegen energieprijzen), gerichte actie onderneemt op het gebied van 

armoedebestrijding. De gedachtewisseling hierover leidt tot de afspraak dat SOVON een armoe-

defonds opzet, waarop de scholen een beroep kunnen doen voor projecten/initiatieven ter voor-

koming of bestrijding van armoedeproblematiek onder leerlingen. 

 

8. Voorlopig ontwerp renovatie/nieuwbouw BSG 

(toelichting door Sven Meijer, hoofd Bedrijfsvoering, ter informatie).  

 De presentatie van het voorlopig ontwerp van de school wordt met waardering en enthousiasme 

ontvangen. Via de uitgedeelde QR-code kunnen de RvT-leden het ontwerp zelf nog eens rustig 

opnieuw bekijken.  

 In de presentatie komt het risico aan de orde van stijgende prijzen. De RvT vraagt of er een 

‘plan B’ is voor het geval het geschetste ontwerp te duur wordt. Sven Meijer geeft aan dat dit op 

zich niet het geval is, maar dat de inzet is om via het constructieve gesprek met de gemeente en 

de aannemer, de realisatie van het gekozen ontwerp tot een goed einde te brengen.  

 Planning voor de komende tijd is dat dit najaar, het voorlopig ontwerp wordt uitgewerkt tot een 

definitief ontwerp, dat begin 2023 op kosten en andere implicaties wordt doorgerekend. Daarna 

volgt een definitieve offerte van de aannemer en een finaal go/no go moment.  

 

9. Rondvraag, sluiting 

a. Datum en locatie afscheidsdiner Karin van der Gaast 

De huidige datum moet worden aangepast, niet alle leden RvT zijn beschikbaar op 24 februari 

2023. Secretariaat BMO komt met een nieuw voorstel. Locatie: De Gulden Karper in Ursem.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 


